



Tychy, 05.06.2018 r.

Protokół z XVIII posiedzenia Rady Osiedla Z1
w dniu 05.06.2018 r. godz. 19.00

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Osiedla
3. Przyjęcie uchwały w sprawie polityki alkoholowej na terenie miasta Tychy
4. Omówienie szczegółowych przygotowań do 11. Pikniku Integracyjnego
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski
6. Zamknięcie posiedzenia

Ad 1.

Przewodniczący RO Z1 Witold Morawski powitał uczestników XVIII sesji.
Na sesję przybyło 11 radnych i 3 gości.

Ad 2.

Protokół z poprzedniej sesji Rady Osiedla został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3.

Po dyskusji nad zaproponowanymi rozwiązaniami dotyczącymi polityki alkoholowej na terenie miasta Tychy, Radni zdecydowali, że opowiadają się:

Pkt 1 – za zachowaniem dotychczasowych odległości.

Pkt 2 – odrzucili ograniczenia wprowadzone uchwałą.

Radni stwierdzili, iż są za utrzymaniem dotychczasowych zasad obowiązujących w mieście zawartych w uchwałach.

Rada Osiedla Z 1 zaopiniowała nowe projekty negatywnie. Odrzuciła je w całości.

Ze względu na obecność gości na sesji rady przewodniczący RO Z1 Witold Morawski zaproponował zmianę porządku obrad – pkt. 5 przed pkt. 4. Zmianę porządku przyjęto jednogłośnie.

Ad 5.

Pani [redacted] - mieszkanka naszego osiedla - przedstawiła pismo opisujące problem jaki powstał w wyniku interwencji Straży Pożarnej żądającej likwidacji składowanego drewna przed posesjami budynków szeregowych MZBM przy ul. Zacisze. Straż Pożarna argumentuje, że bliskie składowanie drewna tuż przy budynku, tworzy zagrożenie pożarowe. Jednocześnie Straż dopuszcza składowanie drewna za budynkiem. Mieszkańcy nie zgadzają się z taką nielogiczną argumentacją.

Pani [redacted] zauważyła, że po raz trzeci zdarza się taka sytuacja. Mieszkańcy przy ulicy Zacisze otrzymali domy wraz z kominkami na drewno i mają je nie dla ozdoby tylko do ogrzewania. W zawiązku z tym muszą gdzieś to drewno składować.

Przewodniczący Witold Morawski zapytał przybyłych gości jakiej konkretnie pomocy oczekują w tej sprawie od Rady Osiedla. Pani Beata Gontarewicz-Pierzak zaproponowała żeby napisać odpowiedź z właściwą argumentacją do Straży Pożarnej.

Gość, Pan [redacted] zaproponował, że można wcześniej wystąpić o wydanie opinii biegłego z zakresu pożarnictwa. Stało na tym że mieszkańcy do których zostało wystosowane pismo samodzielnie je sformułują. Przewodnicząca Zarządu Osiedla Aleksandra Spisak-Golemo zaproponowała, że jeżeli zajdzie taka potrzeba to Zarząd wystosuje pismo do Straży Pożarnej z prośbą o wyjaśnienie całej sytuacji.

Kolejnym problemem zgłoszonym przez przybyłych gości było wypowiedzenie mieszkańcom ulicy Zacisze dzierżawy działek ogrodowych przez firmę Autoklimat. Przewodniczący Witold Morawski odpowiedział zebranym, że według wcześniej uzyskanych informacji, Urząd Miasta szuka właścicieli niewielkiego terenu przyległego do Autoklimatu celem odkupienia go i zamiany na teren przyległy do działek mieszkańców ulicy Zacisze. To powinno w przyszłości rozwiązać problem.

Następnie goście opuścili zebranie.

Ad 4.

Pani Katarzyna Lewicka podniosła problem dotyczący pikniku. Zgodnie z przepisami RODO nie możemy mieć na pikniku list imiennych z mieszkańcami. Pani Beata Gontarewicz-Pierzak zaproponowała utworzenie list zawierających jedynie nazwy ulic i numery domów, to nam wystarczy. Radni na to przystali.

Przewodnicząca Zarządu Aleksandra Spisak-Golemo zdała relację z przygotowań do pikniku:

- Firma cateringowa zobowiązała się do obsługi całego pikniku.
- Będą dmuchane zamki dla dzieci.
- Kegle z piwem tak jak w poprzednim roku będą odebrane w piątek przed piknikiem.
- Straż Miejska pomimo wcześniejszych rozmów tym razem nie jest w stanie zapewnić nam żadnych atrakcji.
- Czekamy na informacje od firmy Ecoland, Policji i Straży Pożarnej.
- Do środy przed piknikiem będzie skoszona trawa na boisku i przyległym terenie.
- Czekamy na informację od firmy Master w sprawie rozlokowania koszy na śmieci.
- Aktualnie brakuje jeszcze kubków 0,4 na piwo (w odpowiedzi na to pani Marzena Sieniawska poinformowała, że kubki są do zakupienia na giełdzie).
- Zgodnie z tradycją, również w tym roku odbędzie się mecz piłki nożnej.

Pan Adam Hirsekorn zaproponował, że oprócz soków można dodatkowo zaoferować lody dla najmłodszych. Zobowiązał się też, że dostarczy dla dzieci przenośne boisko.

Ad 6.

Przewodniczący RO Z1 podziękował wszystkim za przybycie i uczestniczenie w sesji. Na tym posiedzenie RO zamknięto.

Przewodniczący Rady Osiedla „Z1”

Witold Morawski

Protokolant

Marzena Grylewicz